

CP 98/053



Comité Permanent des Médecins Européens (CP)
Standing Committee of European Doctors (CP)

Subject

Motion on the proposal for a directive on advertising and sponsorship of tobacco products

Adopted during the meeting of the Board held on 4 April 1998, Brussels

Sujet

Motion sur la proposition de Directive sur la publicité et le parrainage en faveur des produits du tabac

Adoptée lors de la réunion du Conseil le 4 avril 1998 à Bruxelles

Concerning / Concerne

All Delegations
A toutes délégations

Purpose / Objet

Key word / Mot clé

Tobacco advertising - publicité en faveur du tabac

21/04/1998

Avenue de Cortenbergh, 66 box 2
B - 1000 BRUSSELS - BELGIUM

☎ ++ 32 2 7327202

Fax ++ 32 2 7327344

E-mail : cp@euronet.be - WWW : <http://www.cpme.be>



Comité Permanent des Médecins Européens (CPME)
Standing Committee of European Doctors (CPME)

MOTION

Le Comité Permanent des Médecins Européens, lors de son Conseil du 4 avril 1998, a décidé de soutenir fermement la position commune arrêtée par le Conseil des Ministres en vue de l'adoption de la directive sur la publicité et le parrainage en faveur des produits du tabac ainsi que la recommandation de M. le Professeur CABROL, rapporteur du Parlement européen, sur cette proposition législative.

De plus, le Comité Permanent des Médecins Européens a souligné à cette occasion que les médecins devraient montrer l'exemple en arrêtant de fumer.

The Standing Committee of European Doctors during the meeting of its Board on 4 April 1998, decided to strongly support the common position adopted by the Council of Ministers with a view to adopt a directive on advertising and sponsorship of tobacco products as well as the recommendation of Pr CABROL, rapporteur from the European Parliament on this legislative proposal.

Moreover, on this occasion, the Standing Committee of European Doctors underlined the fact that doctors should show the example and stop smoking.

Prof. J. Van Londen (President)
Dr Th.M.G. van Berkestijn (Executive Secretary)
Mrs M.C. Bonnamour (Head of Office)

Avenue de Cortenbergh, 66 /2
B-1000 BRUSSELS

BELGIUM

Tel : + 32 2 732 72 02
Fax : + 32 2 733 49 04
e-mail : cpme@euronet.be
WWW : <http://www.cpme.be>